

**Subject: The Disclosure of repercussion of
The United States' Announcement of
Additional Customs Tariffs.**

**الموضوع : الإفصاح عن مستجدات وتداعيات
إعلان الولايات المتحدة الأمريكية عن فرض رسوم
جمركية إضافية**

OQ Base Industries (SFZ) SAOG (the "Company") has implemented a strategy focused on identifying risks and establishing mechanisms to manage and effectively mitigate their impact.

لقد نفذت أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع. استراتيجية تركز على تحديد المخاطر ووضع آليات لإدارتها والحد من تأثيرها بشكل فعال.

This approach is an essential part of the company's strategy and business continuity plan, based on risk management data that is documented and reviewed periodically.

يعد هذا النهج جزءاً أساسياً من استراتيجية الشركة وخطة استمراريتها، استناداً إلى بيانات إدارة المخاطر التي يتم توثيقها ومراجعتها دورياً.

The recorded risks include political and market fluctuations. The company has developed a strategy to diversify its customer base, taking into account various risks, including geopolitical risks.

تشمل المخاطر المسجلة التقلبات السياسية والأسواق، وقد وضعت الشركة استراتيجية لتنويع قاعدة زبائنها مع مراعاة المخاطر المختلفة، بما في ذلك الجيوسياسية.

Furthermore, OQ Base Industries is committed to building long-term partnerships with customers by ensuring reliable operations and continuous supply. The company also confirms that the imposition of U.S. tariffs has no impact on its financial or operational performance.

علاوة على ذلك، تلتزم شركة أوكيو للصناعات الأساسية ببناء شراكات طويلة الأمد مع العملاء عبر ضمان عمليات موثوقة وتوريد مستمر. كما تؤكد الشركة عدم تأثير فرض الرسوم الجمركية الأمريكية على أدائها المالي أو التشغيلي.

Yours Sincerely,



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

احسان الجندل
الرئيس التنفيذي للعمليات
Ihsan Al Jandal
Chief Operating Officer